
Zápis z jednání delegátů sborů na jednání JJ chrudimského seniorátu
konaného dne 26.6.2016 ve Vysokém Mýtě

Přítomni: viz prezenční listina
Jednání zahájil předseda bratr Jan Horák.
Předmětem jednání byly informace o žádostech a návrh seniorátního představenstva JJ o rozdělení 
finančních prostředků v seniorátu.
Jednání bylo zahájeno pobožností, kterou vedl bratr farář Ladislav Havelka.

Bratr Jan Kubíček seznámil přítomné, že je zastoupeno 16 sborů a 5 sborů nemá zástupce. Dále 
seznámil přítomné s obětavostí sborů chrudimského seniorátu. Připomněl, že k rozdělení v rámci 
seniorátu je 106.596,-Kč.

Bratr Jan Horák upozornil přítomné , že všechny došlé žádosti byly nejprve na požadavek 
seniorátního výboru jemu postoupeny k prostudování. Seniorátní výbor vydal své doporučení, se 
kterým byly přítomní seznámeni při projednávání jednotlivých žádostí.

- žádost o dar FS ČCE Heřmanův Městec – hodnota díla 35.000,-Kč požadavek 20.000,-Kč 
( seniorátní výbor doporučuje k vyřízení na seniorátní představenstvo JJ) - 
ODSOUHLASENO

- žádost o dar FS ČCE Česká Třebová – hodnota díla 121.929,-Kč požadavek 30.000,-Kč 
( seniorátní výbor doporučuje k vyřízení na seniorátní představenstvo JJ) - 
ODSOUHLASENO

- žádost o dar FS ČCE Sloupnice  – hodnota díla 59.205,-Kč požadavek 38.502,-Kč          
( seniorátní výbor doporučuje k vyřízení na seniorátní představenstvo JJ) 

- žádost o dar FS ČCE Vysoké Mýto – přiděleno 18.094,- Kč požadavek 35.700,-Kč          
( seniorátní výbor doporučuje k vyřízení na seniorátní představenstvo JJ) – 
ODSOUHLASENO

Celkem požadováno – 124.200,- Kč                                  přiděleno – 106.596,-Kč

Další žádosti byly projednány takto:
- žádost FS ČCE Pardubice o půjčku z JTD ve výši 1.500.000,-Kč na výstavbu polyfunkčního 

domu – hodnota díla 8.020.000,-Kč ( seniorátní výbor doporučuje k vyřízení na seniorátní 
představenstvo JJ) – ODSOUHLASENO předat na ÚS JJ

- žádost o dar FS ČCE Džbánov – hodnota díla 180.000,-Kč požadavek 70.000,-Kč             
( seniorátní výbor doporučuje k vyřízení na seniorátní představenstvo JJ) – 
ODSOUHLASENO předat na ÚS JJ 

- žádost o dar FS ČCE Pardubice – hodnota díla 350.000,-Kč požadavek 100.000,-Kč       
( seniorátní výbor doporučuje k vyřízení na seniorátní představenstvo JJ) – 
ODSOUHLASENO předat na ÚS JJ

- žádost o dar FS ČCE Trnávka – požadavek 100.000,-Kč na roční splátku půjčky (celková 
částka je 150.000,-Kč) - seniorátní výbor nedoporučuje k vyřízení na seniorátní 
představenstvo JJ. Delegáti počtem hlasů 15 proti a 6 se zdrželo - dar NEODSOUHLASEN

Jednotlivé body, kde je uvedeno ODSOUHLASENO byly odsouhlaseny jednomyslně.
Na závěr provedli zástupci sborů, kterým byly přiděleny finanční prostředky v roce 2015 
zhodnocení vynaložených nákladů:

- FS ČCE Vysoké Mýto – provedena oprava střechy a oken
- FS ČCE Česká Třebová – podřezání zdí, otlučení omítky zevnitř do výše 1,50m
- FS ČCE Sloupnice – informace o pracích v končící 3. etapě – doloženo fotodokumentací
- FS ČCE Chvaletice – dokončení fasády  
-

Zapsal: Jaromír Drda a Jan Horák


